
Referat af bestyrelsesmøde den 22. oktober 

 

Fremmødte: Nickie, Majken, Anitta, Lillian og Trunte 

 

Årshjulet:  

Der var enighed om at årsmødet igen skal holdes sidst i september og at vi 

skulle planlægge markvandringen, i foråret, nu her. Der ud over bliver der også 

tænkt på sommer arrangement. 

Julehygge i Valhalla : 

Flere vil gerne have noget hygge i Valhalla i forbindelse med julen, men der var 

enighed om at der er rigeligt med arrangementer i december og derfor blev 

valget at lave en sammenskuds spisning, hvor de tilmeldte tager noget mad 

med og bestyrelsen vil købe sodavand ind til arrangementet, som bliver arran-

geret til at være den 12. november. 

 

Mailliste: 

Maillisten blev ikke lavet, men vil blive opdateret snarest 

 

Priser i Valhalla i det nye år: 

Der var enighed om at genskabe den difference i priserne for beboere i Bo42 

og udefra kommende. 

Priserne vil således være gældende fra 1. januar 2017 

250 kr for 6 timer (den bibeholdes uanset om man er beboer eller udefrakom-

mende) 

1 døgn 700 kr for beboere og 900 kr for udefrakommende 

2 døgn 1200kr for beboere og 1400 for udefrakommende 

 

 


